
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 024-03/23-01/5 

URBROJ: 2182-10-01-23-2 

Knin,  14. ožujka 2023.  

 

 

Z A P I S N I K  

s 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 14. ožujka 2023. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 16:35.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Marjan Blažević 

2. Tomislav Čolak 

3. Ante Dujić 

4. Veselin Đujić 

5. Nino Grabić  

6. Davor Ilić 

7. Mario Krišto 

8. Slavko Krvavica 

9. Ana Marić 

10. Spomenka Martić 

11. Dragan Miličević 

12. Dušan Milivojević 

13. Goran Mrnjavac 

14. Vedrana Požar 

15. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 
 

 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je ukazala da još nije dobila odgovor na postavljeno 

vijećničko pitanje na 18. sjednici Vijeća te je sukladno odredbama Poslovnika o radu Gradskog 

vijeća Grada Knina tražila dostavu istog u roku 8 dana.  

Na zapisnik s 19. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti usvojen većinom 

glasova, 13 „za“ i 2 „suzdržana“ (Požar, Čolak). 
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Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

 

D N E V N I      R E D 

 

1. Izvješće o prestanku mirovanja mandata vijećnice Gradskog vijeća Grada Knina,  

            podnesenoj ostavci vijećnice Gradskog vijeća Grada Knina te mirovanju mandata  

            vijećnika Gradskog vijeća Grada Knina zbog podnesene obavijesti o mirovanju  

            mandata i početku obnašanja vijećničke dužnosti zamjenika vijećnika 

(Izvjestiteljica: mr.sc. Spomenka Martić, predsjednica Mandatnog povjerenstva) 

2. Prijedlog Pravilnika o radu Kninskog muzeja Knin 

(Izvjestitelj: Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin)  

3. Prijedlog Odluke o donošenju Izvedbenog plana za ostvarivanje prava i potreba djece  

            na području Grada Knina za 2023. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                         društvene djelatnosti)   

4.         Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić   

            CVRČAK Knin 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                         društvene djelatnosti)   

5.          Prijedlog Odluke o visini sudjelovanja roditelja-korisnika usluga u cijeni korištenja   

             usluga Dječjeg vrtića CVRČAK Knin 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                         društvene djelatnosti)   

6.         Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Knina za 2023.  

             godinu 

             (Izvjestiteljica: Romana Stanić, službenica ovlaštena za obavljanje poslova pročelnice  

                                     Upravnog odjela za programe EU, gospodarstvo, strateško planiranje i  

                                     razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja) 

7.         Prijedlog Odluke o prihvaćanju Akcijskog plana energetski i klimatski održivog     

            razvitka (SECAP) 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                    imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

8.          Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Savjeta za zaštitu   

             potrošača javnih usluga   

            (Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

9.         Godišnja analiza stanja u 2022. godini i godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite  

            na području Grada Knina za 2023. godinu 

            (Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica Gradonačelnika i načelnica Stožera civilne  

                       zaštite Grada Knina) 

10.       Vijećnička pitanja 

_________________________________________  
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Točka 1. 

Izvješće o prestanku mirovanja mandata vijećnice Gradskog vijeća Grada Knina, 

podnesenoj ostavci vijećnice Gradskog vijeća Grada Knina te mirovanju mandata 

vijećnika Gradskog vijeća Grada Knina zbog podnesene obavijesti o mirovanju 

mandata i početku obnašanja vijećničke dužnosti zamjenika vijećnika 

 

Vijećnica Spomenka Martić kao predsjednica Mandatnog povjerenstva je izvijestila da je 

vijećnica Vedrana Požar, izabrana s kandidacijske liste HDZ, koja je nakon objave konačnih 

rezultata izbora svoj vijećnički mandat u Gradskom vijeću Grada Knina stavila u mirovanje, dana 

23. siječnja 2023. godine dostavila obavijest o prestanku mirovanja mandata te da je s obnašanjem 

dužnosti vijećnice nastavila od 31. siječnja 2023. godine, slijedom čega njenom zamjenskom 

vijećniku Mariu Krišti prestaje mandat. Nadalje je izvijestila da je vijećnica Antonija Anić-Matić, s 

kandidacijske liste HDZ-a, vijećnički mandat obnašala kao zamjenica vijećnika Nikole Blaževića, 

koji je nakon objave konačnih rezultata izbora svoj vijećnički mandat stavio je u mirovanje te da je 

dana 1. veljače 2023. godine vijećnica dostavila pisanu ostavku na dužnost vijećnice Gradskog vijeća 

Grada Knina i da joj je mandat prestao dostavom iste. Dalje je izvijestila da je dana 10. veljače 2023. 

godine, politička stranka HDZ, za zamjenika vijećnika Nikole Blaževića, odredila vijećnika Maria 

Krištu i da su se time stekli uvjeti za početak, odnosno nastavak njegovog vijećničkog mandata.  

Izvješće je primljeno na znanje i čini sastavni dio Zapisnika.  

 

 Vijećnica Vedrana Požar je dala prisegu. 

 

  

Točka 2. 

Prijedlog Pravilnika o radu Kninskog muzeja Knin 

 

Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin je kao razlog donošenja novog pravilnika o 

radu naveo potrebu usklađenja dosadašnjeg pravilnika s odredbama pravilnika o radu osnivača i 

odredbama Zakona o radu.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Goran Mrnjavac, kao zaposlenik Muzeja, izuzeo se od glasovanja. 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je pitala za razlog usklađenja koeficijenata VSS s 

koeficijentima osnivača odnosno za razlog njihovog smanjenja, a ravnatelj Ante Šimić je pojasnio 

da je Grad Knin, kao osnivač Muzeja, uočio neusklađenost pojedinih koeficijenata s koeficijentima 

osnivača i da su zbog toga koeficijenti s 2,00 smanjeni na 1,90.   

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je komentirala da je Grad Knin trebao iznaći načina i 

svojim zaposlenicima podići koeficijente, a ne tažiti smanjivanje istih zaposlenicima Muzeja, a 

gradonačelnik Grada Knina Marijo Ćaćić (dalje u tekstu: gradonačelnik) je ukazao na činjenicu da  

koeficijenti Muzeja nisu bili usklađeni s koeficijentima ostalih ustanova kojima je Grad osnivač, a 

koje su svoje koeficijente uskladili već puno ranije i da nije u redu da voditelj računovodstva u 

gradskoj ustanovi s manjim brojem zaposlenika ima veći koeficijent i plaću od voditelja 

računovodstva u gradskoj ustanovi s više zaposlenika. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao ravnatelja Muzeja što se to promijenilo u radu Muzeja u 

zadnjih 15 godina da bi Tvrđava i muzej postali privlačniji posjetiteljima i koji novi sadržaji se 

nude. 

Ravnatelj Ante Šimić je na početku pojasnio da se na natječaj za mjesto ravnatelja Muzeja 

prijavio jer se na ranije raspisivane natječaje nitko nije javljao i da su njegove obveze i dužnosti 

iste bilo da je imenovan kao v.d ravnatelja ili ravnatelj ustanove. Nadalje je rekao da ranijih godina 

u proračunu Muzeja nisu bila osigurana sredstva za marketing, a da se to promijenilo zadnjih 

nekoliko godina. Rekao je da se bez obzira na epidemiju Covid 19  povećao broj posjetitelja, da se 

Muzej predstavljao na sajmovima u Europi, da se u zajedničkoj kampanji sa Županijskom 
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turističkom zajednicom ide prema osam tržišta u Europi, da se vrši promoviranje putem tiskanog 

magazina, da je redizajnirana web stranica Muzeja i drugo.  

U ime Kluba vijećnika HDZ-a, potpredsjednica Vijeća Ana Marić je pitala kako se 

anomalija u svezi koeficijenata za plaću nije uočila u prošlih pet godina.  

Prethodna suglasnost na Prijedlog Pravilnika o radu Kninskog muzeja Knin dana je 

većinom glasova, 8 „za“ i 6 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ, Čolak) i čini sastavni dio 

Zapisnika.           

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o donošenju Izvedbenog plana za ostvarivanje prava i potreba  

Djece na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene 

djelatnosti je pojasnila da je 2015. godine Gradsko vijeće Grada Knina, u cilju stavaranja što boljih 

uvjeta za odrastanje i razvoj djece, donijelo je Odluku o uključenju Grada Knina u Akciju 

“Gradovi i općine – prijatelji djece”, koja propisuje da Gradsko vijeće svake godine usvaja 

godišnji Izvedbeni plan ostvarivanja prava i potreba djece u Gradu Kninu  Dalje je rekla da se        

predloženim Izvedbenim planom definira uloga tijela lokalne uprave i samouprave, stručnih službi, 

ustanova, udruga građana, roditelja i drugih odraslih u lokalnim programima za ostvarivanje prava 

i potreba djece kroz deset programskih područja, čije će se aktivnosti provoditi  tijekom 2023. 

godine te da su sredstva za provedbu predloženog Izvedbenog plana, osigurana u Proračunu Grada 

Knina za 2023. godinu. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je sredstva predviđene proračunom za stavke  koje su se odnosile 

na ostvarivanje prava i potreba djece, stipendije, jednokratne pomoći za rođenje djece i drugo 

usporedio s predviđenim sredstvima za redovnu djelatnost Pučkog otvorenog učilišta i konstatirao 

da bi trebalo povećati sredstava za stavke koje se odnose na potrebe djece.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o donošenju Izvedbenog plana za ostvarivanje prava i 

potreba Djece na području Grada Knina za 2023. godinu donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 

„protiv“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

  
Točka 4. 

Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece  

u Dječji vrtić  CVRČAK Knin 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da su stupanjem na snagu Zakona o izmjenama i dopunama 

Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju, donesene brojne novine u sustavu odgoja i 

obrazovanja, od kojih se najznačajnija izmjena odnosi ostvarivanje prvenstva pri upisu djece i  da 

je slijedom toga potrebno donijeti novu odluku o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u 

Dječji vrtić CVRČAK Knin te van snage staviti trenutno važeću Odluku. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao koliko je djece u tekućoj upisnoj godini ostalo neupisano 

te je komentirao da prema predloženoj Odluci bodove dobiva dijete oba zaposlena roditelja, a da 

su izostavljeni mladi nezaposleni roditelji i da bi i oni trebali imati mogućnost prijave na natječaj 

za upis djece u vrtić. 

Pročelnica Sanda Petrović Brnić je pojasnila da se ovom Odlukom utvrđuju zakonske 

prednosti za upis djece u vrtić, a da će vrtić nakon toga donijeti pravilnik o upisu djece i utvrditi 

kriterije prema kojima će i djeca  koja ne ostvaruju zakonom pripisanu prednost imati mogućnost 
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upisa u vrtić. Dalje je odgovorila da nema informaciju o broju neupisane djece u 2022./2023. 

godini.  

             Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji 

vrtić  CVRČAK Knin donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio 

Zapisnika.           

 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o visini sudjelovanja roditelja-korisnika usluga  

u cijeni korištenja usluga Dječjeg vrtića CVRČAK Knin 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da je Zakonom o predškolskom odgoju i obrazovanju propisano 

da je osnivač Dječjeg vrtića dužan osigurati sredstva za osnivanje i rad vrtića i da vrtić koji je 

osnovala jedinica lokalne ili područne samouprave naplaćuje cijenu korištenja usluga od roditelja-

korisnika usluga prema mjerilima koje utvrđuje predstavničko tijelo te jedinice. Dodala je da su 

ovim prijedlogom definirani programi koji se ostvaruju u vrtiću i iznosi sudjelovanja roditelja u 

cijeni korištenja usluge vrtića, te da su u odnosu na trenutno važeću Odluku, ovim prijedlogom 

predlaže povećanje iznosa sudjelovanja roditelja-korisnika u cijeni korištenja usluga Dječjeg vrtića 

CVRČAK Knin, iz razloga što je u zadnje vrijeme došlo do enormnog poskupljenja, kako cijene 

energenata (električna energija, lož ulje), tako i  cijene nabavke prehrambenih i sanitarnih artikala 

te svih drugih sredstava potrebnih za rad i normalno funkcioniranje Dječjeg vrtića. U nastavku je 

pojasnila odredbe plaćanja i umanjenja mjesečne cijene korištenja usluge vrtića te je rekla da su za 

provedbu ove Odluke sredstva osigurana u Proračunu Grada Knina. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je konstatirala da je osnivač Dječjeg vrtića trebao 

osigurati potrebna novčana sredstva kako ne bi došlo do navedenog poskupljenja koje ide na teret 

roditelja-korisnika usluga vrtića. 

Vijećnik Tomislav Čolak je predložio da se člankom 9. predložene Odluke propiše da 

roditelji za drugo dijete budu oslobođeni plaćanja usluge vrtića.  

Gradonačelnik je rekao da je i s predloženim povećanjem cijene usluge Knin među 

gradovima s najnižom cijenom korištenja usluge vrtića i da se cijena nije povećavala unazad 25 

godina. Dodao je da vrtić nije socijalna ustanova i da su od većine djece zaposlena oba roditelja, a 

da za socijalno ugrožene obitelji postoje mjere prema kojima korisnici vrtića manje plaćaju. Dodao 

je da će se pokušati osigurati dodatni prostor kako bi se mogla sva djeca upisati u vrtić.  

Vijećnik Tomislav Čolak je ponovio svoj prijedlog i dodao da bi se time pokazalo da Grad 

brine za svoje građane.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o visini sudjelovanja roditelja-korisnika usluga u cijeni 

korištenja usluga Dječjeg vrtića CVRČAK Knin donesena većinom glasova, 9 „za“ i 6 „protiv“ 

(Marić, Dujić, Grabić, Krišto, Mrnjavac, Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

 

Točka 6.  

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju  

Proračuna Grada Knina za 2023. godinu 

Romana Stanić, službenica ovlaštena za privremeno obavljanje poslova pročelnice 

Upravnog odjela za programe Europske unije, gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, 

financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je pojasnila da se izmjena predmetne Odluke  

predlaže kako bi Grad mogao u slučaju potrebe mogao koristiti maksimalni dopušteni minus kod 

poslovne banke kod koje ima otvoren račun.    
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Mario Krišto je rekao da će Klub vijećnika HDZ-a glasati protiv ovog prijedloga 

te je pitao zašto kasni isplata plaće u gradskoj upravi i gradskim ustanovama i je li to razlog 

predložene izmjene Odluke. Dodao je da Grad loše gospodari novčanim sredstvima i da je iz 

državnog proračuna Grad dobio znatna sredstva koja je potrošio na zabave, igranke, vatromet i dr., 

i da ne pamti kada u prvih 15 dana u mjesecu nije isplaćena plaća.  

Gradonačelnik je rekao da se od 2017. godine, kada je na vlast došla Nezavisna lista 

građana, plaće u pravilu isplaćuju prvog u mjesecu, a da su se prije toga plaće isplaćivale krajem 

mjeseca. Dodao je da ovaj mjesec plaća još nije isplaćena, ali da će biti isplaćena već ovih dana, a 

najkasnije do kraja mjeseca, što je u skladu sa zakonom. Nije se složio s tvrdnjom vijećnika da je 

Grad rastrošan i da se sredstva troše na neke igranke te je tvrdio da vlast vrlo odgovorno raspolaže 

financijama Grada i dodao je da se u prigodama vatromet organizirao uvijek, ali s razlikom što je 

ranijih godina koštao 100.000 kuna, a zadnjih godina 10.000-12.000 kuna. Pojasnio je da trenutno 

Grad ima preko 22 milijuna potraživanja od SAFU-a temeljem plaćenih računa izvođačima na EU 

projektima koji se provode u gradu, te je izrazio nezadovoljstvo dinamikom isplate sredstava od 

strane nadležnog ministarstva prema Gradu Kninu.    

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je trenutnu vlast prije šest godina dočekao 

Intervencijski plan u vrijednosti od 180 milijuna kuna, od kojih je do ove godine potrošeno samo 

60 milijuna kuna, da je su od Vlade RH nagrađeni fiskalnim porezom, a da su Grad kreditno 

zadužili s 27 milijuna kuna i da trenutno traže odobrenje za još 10 milijuna kuna. Dodao je da će 

glasati protiv prijedloga.    

Vijećnik Nino Grabić je rekao da se slože s dosta navoda vijećnika Čolaka, te je rekao da je 

i ovo zaduženje pokazatelj lošeg planiranja i problema u kojima se Grad nalazi. Dodao je da se sve 

radi u zadnji čas, da svi projekti moraju biti gotovi do kraja godine, a  da će u slučaju pogrešaka na 

projektima, penale najvjerojatnije snositi Grad. Tražio je financijski rezime ukupnog zaduženja 

Grada Knina po dugoročnim i kratkoročnim kreditima te jamstvima, kao i podatak o vremenu 

naplate istih.     

Gradonačelnik je rekao da je od strane Čolaka, s kojom se složio i vijećnik Grabić, izrečena 

zabluda da je sadašnja vlast dobila projekt. Rekao je da to ponavlja već godinama i da ova vlast 

nije dobila ništa jer od ranije vlasti nije bila započeta priprema niti jednog projekta iz 

Intervencijskog plana. Negirao je tvrdnju da se sve radi u zadnji čas i rekao da se projekti provode 

u zadnjih šest godina i da će biti završeni do kraja godine. Pojasnio je da Grad sredstva može 

povlačiti ovisno o pojedinim projektima i da je u gradu trenutno 13 gradilišta te da su dobivena 

sredstva od fiskalnog poravnanja utrošena na pripremu u provedbu projekata. Na kraju je dodao    

da se kroz redovita izvješća Grada i ustanova kojima je Grad osnivač prikazuju sva zaduženja i da 

se ova točka ne odnosi na novo zaduženje jer bi morali prethodno tražiti odobrenje, nego da se radi 

o novčanom toku tj. dozvoljenom minusu za normalno poslovanje. 

Službenica Romana Stanić je rekla da Grad Knin ima dva dugoročna kredita, od kojih je 

jedan za provedbu EU projekata, a drugi za kapitalne projekte i da je Upravitelju d.o.o Knin dano 

jamstvo za njihov kredit, što čini ukupno zaduženje Grada Knina oko 4,60% od mogućih 20%.      

Dalje je pojasnila da je dopušteni minus tu radi održavanja likvidnosti Grada i kako ne bi došli u 

situaciju da nema novaca zbog dugotrajne procedure za povrat sredstava uloženih u projekte.  

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Knina 

za 2023. godinu donesena većinom glasova, 8 „za“ i 7 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Mrnjavac, 

Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           
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Točka 7. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Akcijskog plana energetski  

i klimatski održivog razvitka (SECAP) 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša  je podsjetio da je 2021. godine Gradsko vijeće donijelo 

Odluku o pristupanju Grada Knina Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju temeljem koje je 

gradonačelnik potpisao Sporazum gradonačelnika za klimu i energiju. Pojasnio je da su se 

potpisnici Sporazuma obvezali na smanjenje emisije CO2 i drugih stakleničkih plinova za 55% do 

2030. godine te na usvajanje rješenja za ublažavanje i prilagodbu klimatskih promjena uz 

suzbijanje energetskog siromaštva i da je stoga izrađen Akcijski plan energetski i klimatski 

održivog razvitka (SECAP) Grada Knina. U nastavku je pojasnio  sadržaj i obveze koje proizlaze 

iz navedenog dokumenta te je predložio prihvaćanje istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je tijekom rasprave rekao da je bio protiv donošenja ranije 

navedene Odluke i da je sada protiv ovog prijedloga te je komentirao sadržaj i plan predloženog 

dokumenta u svezi Komunalnog poduzeća, Poduzetničkog centra, Veleučilišta, Inkubatora i 

zaključio da bi bilo dobro kada bi se sve to provelo, ali da smatra da se radi o tko zna koliko 

bačenim novcima i da bi se gradonačelnik naslikavao i putovao. Također je rekao da nema 

besplatnog novca, a da gradonačelnik stalno tvrdi da ih ima. 

Gradonačelnik je rekao da je izrada predloženog dokumenta plaćena 50.000 kuna, a da je 

80% tih sredstava dobiveno od Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. Rekao je da se u 

svrhu ovog dokumenta nije ni naslikavao niti putovao te je pojasnio da su institucije u predmetnom 

dokumentu navedene kako bi mogle biti partneri u projektima u području zaštite okoliša na koje se 

Grad bude prijavljivao.  

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o prihvaćanju Akcijskog plana energetski i klimatski 

održivog razvitka (SECAP) donesena većinom glasova, 12 „za“, 2 „protiv“ (Mrnjavac, Čolak) i 1 

„suzdržan“ (Požar), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 8. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju  

Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga 

 

Gradonačelnik je predloži da se umjesto ranije imenovane Biljane Šuša u Savjet za zaštitu 

potrošača javnih usluga, imenuje Ivona Kemenc, mag. iur., kao predstavnicu udruge registrirane za 

zaštitu prava potrošača.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da do sada nije čuo da je Savjet za zaštitu potrošača 

javnih usluga reagirao na poskupljenja koja su se desila u gradu i pitao za njihovu svrhu. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Savjeta za 

zaštitu potrošača javnih usluga donesena većinom glasova, 12 „za“, 1 „protiv“ (Čolak) i 2 

„suzdržana“ (Požar, Mrnjavac), i sastavni je dio Zapisnika.           
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Točka 9. 

Godišnja analiza stanja u 2022. godini i godišnji plan 

razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Gradonačelnik je umjesto Kristine Perić, zamjenice gradonačelnika i načelnice Stožera 

civilne zaštite Grada Knina izvijestio o analizi stanja u 2022. godini i godišnjem planu razvoja 

sustava civilne zaštite na području Grada Knina za 2023. godinu rekavši da Zakon o sustavu 

civilne zaštite utvrđuje obvezu Gradu Kninu da kao jedinica lokalne samouprave uređuje sustav i 

djelovanje civilne zaštite te prava i obveze jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave, 

pravnih i fizičkih osoba, obvezu osposobljavanja za potrebe sustava civilne zaštite, financiranje 

civilne zaštite te druga pitanja važna za sustav civilne zaštite te je zamolio vijećnike da usvoje 

predmetni dokument.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je vježba civilne zaštite planirana za ovu godinu, a da 

će vrijeme pokazati hoće li biti provedena kao i osposobljavanje pripadnika postrojbi civilne 

zaštite, povjerenika i zamjenika povjerenika.   

Godišnja analiza stanja u 2022. godini i godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na 

području Grada Knina za 2023. godinu su usvojeni većinom glasova, 13 „za“, 1 „protiv“ (Čolak) i 

1 „suzdržan“ (Požar), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Analizom i planom sastavni 

dio Zapisnika.           

 

Točka 10. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Ante Dujić je pitao kada će se asfaltirati Gundulićeva i Horvatićeva ulica te koliko je 

iznajmljeno poslovnih prostora u 3i Inkubatoru. 
 

Gradonačelnik je odgovorio da je za Horvatićevu ulicu danas stigla građevinska dozvola i da 

će se sada raspisati javna nabava i ići na odabir izvođača. Dodao je da su u 3i Inkubatoru 

trenutno 22 korisnika poslovnih prostora  

Pročelnik Ivica Brčina je za Gundulićevu ulicu rekao da je napravljen idejni projekt, ishođena 

lokacijska dozvola, da je u tijeku provedba geodetskog elaborata od strane katastarskog ureda i 

rješavanje prigovora i žalbi od vlasnika zemljišta te rješavanje imovinskopravnih odnosa.  

 

• Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je tražila u pisanom obliku podatak o ukupnom kreditnom 

zaduženju Grada Knina te je pitala do kuda se došlo s gradnjom kuća u staroj gradskoj jezgri, 

koliko je kuća kupljeno, izgrađeno i koliko ih je useljeno.   
 

Gradonačelnik je odgovorio da se u staroj gradskoj jezgri rade dvije kuće u Zvonimirovoj ulici, 

po jedna kuća kod Trga franjevačkih žrtava i Svačićevoj ulici s ukupno deset stambenih 

jedinica i da se završetak projekta očekuje uskoro. Da će se nakon toga raspisati natječaj za 

dodjelu jednog broja stanova kadrovima temeljem pravilnika, a da će određeni broj stanova biti 

dodijeljen osobama s invaliditetom. 

 

• Vijećnik Nino Grabić je prokomentirao da je obnavljanje stambenih jedinica u staroj gradskoj 

jezgri promašaj. Pitao koliko je novaca potrošeno za objekt na Marunuši te koliko je bilo 

prijava na natječaj za najam objekta koji propada i ne uspijeva se dati u najam već godinu 

dana.  Budući se ne može iznajmiti objekt na Marunuši, predložio je da se odustane od projekta 

restorana na Krčiću i da se novac uloži u nešto pametnije.     
 

Gradonačelnik se nije složio da je obnavljanje stambenih jedinica u staroj gradskoj jezgri 

promašaj nego to smatra veoma dobrom mjerom. Rekao da je projekt na Marunuši koštao 5,8 

milijuna kuna i da je 80% ukupnog iznosa sufinancirano Europskim sredstvima te da je 
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podnesen zahtjev za povrat dijela sredstava od preostalih 20% iznosa. Dodao je da je natječaj 

za davanje u najam trenutno otvoren i da se nada da će bar jedna prijava ispunjavati uvjete 

natječaja. Rekao je da Grad Knin neće odustati od projekata i da će i dalje ulagati bespovratna 

Europska sredstva u projekte i infrastrukturu grada.     
 

Vijećnik Nino Grabić je pojasnio da smatra da lokacija u staroj gradskoj jezgri nije atraktivna 

za život jer se kuće nalaze praktično na cesti, postoji opasnost od odrona kamenja i jer su 

okolne kuće ruševne te da je zbog toga stara jezgra prazna. Zamolio je gradonačelnika za 

poštivanje Zakona o zaštiti osobnih podataka i kada je on u pitanju, a ne samo kada vijećnici 

traže određene podatke.  
 

Gradonačelnik je rekao da se radi revitalizacije tog dijela grada ulaže i u druge projekte i da 

postoje samo dvije mogućnosti, ili obnoviti taj dio grada ili ga srušiti, a da je revitalizacija 

starog dijela grada jedan od četiri prioriteta razvojnog plana iz 2016. godine. 
 

Vijećnik Tomislav Čolak se javio za ispravak krivog navoda te je rekao da je ranije na sjednici 

gradonačelnik rekao da po dolasku na vlast 2017. godine nije zatečen niti jedan projekt, a da je 

sada rekao drugačije. 
 

Gradonačelnik je pojasnio da je Intervencijski plan strateški dokument koji samo predviđa i 

opisuje projekte koji će se provoditi, a da je za svaki od tih projekata trebalo posebno 

pripremiti idejni projekt, rješavati imovinskopravne odnose, pripremiti glavni projekt, ishoditi 

građevinske dozvole, provesti javnu nabavu, provedbu projekta i ishođenje uporabne dozvole 

te je dodao da niti jedan od tih koraka za niti jedan projekt nije bio napravljen do 2017. godine 

i da ne razumije koji je njegov navod vijećnik ispravio. 

 

• Vijećnik Marijo Krišto je gradonačelnika pitao za povećanje cijene odvoza otpada za 80-150%, 

za povećanje cijene vode za 20% i gubitak 80% vode te dodao da će doći do novog povećanja 

cijene ukoliko se gradsko komunalno poduzeće pripoji Šibenskom. Pitao je za zastoj radova u 

ulici I.B.Mažuranić.  
 

Gradonačelnik je rekao da ne zna po kojoj kalkulaciji bi nekome cijena odvoza otpada bila 

povećana za 80-150%. Pojasnio je da se do 1. siječnja ove godine u Kninu svima naplaćivao 

samo paušalni dio, ali da je prema zakonu obveza naplaćivanja po količini proizvedenog 

otpada. Dodao je da građani ako žele imati manju cijenu odvoza otpada trebaju selektirati i 

razdvajati isti te je rekao da je za poduzetnike fiksni dio cijene znatno manji nego prije. Na 

pitanje u svezi poskupljenja cijene vode je rekao da je napravio kalkulaciju i da je za njegovo 

kućanstvo voda poskupjela za 9,02 po kubiku te je naglasio da naknada za uređenje voda koja 

se plaća Hrvatskim vodama nije poskupila.  
 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da je u Mažuranićevoj ulici prilikom radova došlo do tehničkih 

problema koji su rezultirali manjkavostima koje se nastoje ukloniti te da se nada da će se 

radovi nastaviti već idući tjedan. Također je dodatno pojasnio da se do početka ove godine za 

odvoz otpada plaćao samo minimalni fiksni dio, a da se sada pored fiksnog dijela dodatno 

naplaćuje svako odlaganje otpada i da je to razlog povećanja cijene odvoza otpada.    

 

• Vijećnik Goran Mrnjavac je pitao nalazi li se Grad Knin pred financijskim kolapsom te je za 

dva pješačko-biciklistička mosta preko rijeke Butižnice rekao da su isti projektirani tako da 

dizalica nema pristup mjestu na koji bi mostovi trebali biti postavljeni te je pitao može li Grad 

od izvođača zbog toga naplatiti penale.  
 

Gradonačelnik je odgovorio da se Grad Knin ne nalazi pred financijskim kolapsom. U svezi 

navedenih mostova je rekao da su za postavljanje istih napravljena postolja i dodatno grede 

zbog nepristupačnosti terena i da će mostovi biti postavljeni uskoro. Rekao je da je uređenje 

pristupnog puta trošak izvođača, a da će se za informaciju u svezi troška postavljanja greda 

naknadno dostaviti pisani odgovor.     
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• Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da se u rebalansu proračuna za 2022. godinu nalazi stavka 

radovi na sanaciji ravnog zelenog krova iznad kuhinje restorana na tvrđavi u iznosu od 150.000 

kuna, a da je u prema obrazloženju Izvješća o izvršenju proračuna za 2018. godinu navedeno 

da su izvedeni radovi na uređenju kuhinje restorana i sanaciji zelenog krova u iznosu 637.680 

kuna. Pitao je zašto su se i u 2022. godini za sanaciju navedenog zelenog krova ponovo 

izdvajala sredstva. Dalje je rekao da Ustavni sud nije prihvatio žalbu Grada Knina u svezi 

pripajanja komunalnog poduzeća iz Knina, komunalnom poduzeću u Šibeniku i budući da još 

nije riješen problem u svezi pročistača otpadnih voda, pitao je što će biti s istim u slučaju 

pripajanja našeg komunalnog poduzeća Šibenskom.  
 

Gradonačelnik je rekao da je do sada bar 20 puta objasnio sve u svezi restorana na tvrđavi,  da 

je vijećnik od nadležnog upravnog odjela za financije dobio traženu dokumentaciju, da u svezi 

tog projekta ne postoje nikakve nepravilnosti i da nema namjeru više davati pojašnjenja na tu 

temu. U nastavku je ukazao na dvojbenost odluke Upravnog suda, te je dodao da zbog ukidanja 

Uredbe Vlade RH o uređenju pojedinih vodouslužnih područja nije moguće pripajanje našeg 

poduzeća, komunalnom poduzeću u Šibeniku do donošenja nove Uredbe. Rekao je da Grad 

Knin priprema novu prijavu Ustavnom sudu i da će se nastaviti boriti protiv pripajanja.   
 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da nije dobio odgovor na svoja pitanja i rekao da se sada 

priključimo na Šibenski vodovod da bi cijena vode bila niža. 

Gradonačelnik je rekao da navod vijećnika nije točan i da isti insinuira da je cijena vode u 

Kninu najviša u Hrvatskoj i Županiji i da bi mu usporedba cijene vode u Kninu i Šibeniku to i 

pokazala, te je rekao da pripajanje Šibenskom poduzeću ne podrazumijeva nižu nego skuplju 

vodu za Knin.    

 

 

     Sjednica je završena u 18:42. 

 

 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                            PREDSJEDNIK 

        Tatjana Plavčić, struč.spec.oec.                                    Dragan Miličević, mag. catech. 

 

 

 

 


